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P r o t o k ó ł  NR 42  / 2018 

 

z posiedzenia Komisji Rady Miasta Ostrów 

Mazowiecka ds. Planowania Przestrzennego, 

Budownictwa i Gospodarki Gruntami 

 

z dnia 23 marca  2018 r. 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ostrów Mazowiecka  23 marca  2018 r 
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P r o t o k ó ł  NR  42  / 2018 
 

z posiedzenia Komisji Planowania Przestrzennego, Budownictwa i 

Gospodarki Gruntami Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 23 marca 

2018 roku pod przewodnictwem p. Krzysztofa Laski – Z-cy 

Przewodniczącego Komisji. 
 

Obecni na posiedzeniu Członkowie Komisji: 

 
Na posiedzeniu Komisji w dniu 23 marca 2018 r, swoją obecność odnotowało 6 członków 

Komisji ( lista obecności w załączeniu do protokołu ). Nieobecny na posiedzeniu Komisji był radny p. 

Tadeusz Malec. 

 

Spoza Komisja udział w posiedzeniu wzięli: 

 
1. Skarbnik Miasta – p. Anna Wilczyńska; 

2. Dyrektor Wydziału Rozwoju Gospodarczego – p. Daniel Choinka 

3. Przedsiębiorca – p. Krzysztof Kośnik 

Proponowany  Porządek Obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia, ustalenie porządku obrad i przyjęcie protokołu z poprzedniego 

posiedzenia Komisji; 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na XLV sesję Rady Miasta; 

3. Sprawy różne. 

 

AD. 1 

 Zastępca Przewodniczącego  Komisji p. Krzysztof Laska dokonał otwarcia posiedzenia 

Komisji Rady Miasta ds. Planowania Przestrzennego, Budownictwa i Gospodarki Gruntami w dniu 23 

marca 2018 r. Po przywitaniu zebranych i stwierdzeniu  quorum Z-ca Przewodniczącego  Komisji   

p. Krzysztof Laska przedstawił proponowany porządek obrad.  

Porządek obrad został przyjęty w głosowaniu jawnym 6 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się  

AD. 2 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na XLV sesję Rady Miasta 

Informacja o stanie realizacji inwestycji przyjętych do planu na 2018 r.  

Radna p. Małgorzata Bartkiewicz nawiązując do kwestii budowy ścieżek rowerowych 

zapytała na jakim etapie znajduje się  inwestycja.  

Dyrektor Wydziału R.G p. Daniel Choinka odpowiedział, że miasto wystąpiło o wydłużenie 

terminu na realizację w/w inwestycji i na chwilę obecną czeka na odpowiedź w powyższej sprawie. 

Dyrektor p. Daniel Choinka poinformował, że miasto zaproponowało termin końca realizacji 

inwestycji na przyszły rok.  

Radna p. Małgorzata Batkiewicz zwróciła uwagę, że z pozyskanych informacji wynika, że 

projekt na realizację inwestycji budowa ciągów pieszo – rowerowych wykonany jest w sposób 

niewłaściwy co ma związek  z brakiem chętnych wykonawców do realizacji w/w zadania.  

Dyrektor Wydziału R.G p. Daniel Choinka zauważył, że na chwilę obecną nierealne jest aby 

w/w inwestycja została ukończona w roku bieżącym.  
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Radna p. Jolanta Kwiatkowska zapytała co jest tego powodem, że tegoroczne ukończenie 

inwestycji jest niemożliwe do realizacji. Radna zauważyła, że przetarg na w/w zadanie był ogłoszony. 

Radna zapytała czy w związku z tym oznacza to, że postępowanie przetargowe zostało unieważnione. 

Radna w związku z powyższym zapytała z jakiego powodu.  

Dyrektor Wydziału R.G p. Daniel Choinka odpowiedział, że składane przez wykonawców 

oferty obejmowały albo jedno albo kilka zadań. Dyrektor p. Daniel Choinka poinformował, że 

postępowanie przetargowe obejmuje całość inwestycji w związku z czym przetarg można będzie 

uznać za rozstrzygnięty jeżeli złożone zostaną oferty na całe zadanie.  

Z-ca Przewodniczącego Komisji p. Krzysztof Laska zapytał czy istnieje możliwość ogłoszenia 

pięciu przetargów na każde zadanie oddzielnie.  

Dyrektor Wydziału R.G p. Daniel Choinka odpowiedział, że postępowanie przetargowe jest 

ogłoszone na całe zadanie w rozbiciu na pięć etapów wobec czego wykonawca może złożyć ofertę na 

całość lub poszczególny etap.  

Z-ca Przewodniczącego Komisji p. Krzysztof Laska zapytał czy istnieje realna szansa na 

znalezienie chętnych na wykonanie tego zadania.  

Dyrektor Wydziału R.G p. Daniel Choinka odpowiedział, że w rozstrzygniętym ostatnim 

postępowaniu przetargowym chętny na wykonanie w/w inwestycji był ale z powodu wadium przetarg 

został unieważniony.  

Z-ca Przewodniczącego Komisji p. Krzysztof Laska zapytał o termin kolejnego przetargu na 

inwestycję budowy ścieżek rowerowych.  

Dyrektor Wydziału R.G p. Daniel Choinka wyjaśnił, że kolejny przetarg w/w sprawie zostanie 

ogłoszony po uzyskaniu odpowiedzi z Mazowieckiej Jednostki Wdrażania Projektów Unijnych.  

Radna p. Małgorzata Batkiewicz nawiązała do kwestii ogłoszenia przetargów na sporządzenie 

dokumentacji technicznej. Radna zwróciła uwagę, że termin ogłoszenia w/w przetargów jest dość 

późnym terminem co może wpłynąć na brak realizacji.  

Radna p. Jolanta Kwiatkowska zwróciła uwagę, że w większości przypadków środki na 

budowę dróg zostały zdjęte i pozostawione jedynie środki na sporządzenie dokumentacji. Radna 

wyraziła zdanie, że gdy dyskusja przejdzie do tematu projektu uchwały w/s zmian w uchwale 

budżetowej na 2018 r. będzie miała uwagi co do w/w projektu uchwały.  

Radna p. Małgorzata Batkiewicz nawiązała do tematu prac związanych z remontem Muzeum 

Dom Rodziny Pileckich. Radna zwróciła uwagę, że przewidywany końcowy termin na realizację w/w 

inwestycji jest mało realnym terminem.  

Dyrektor Wydziału R.G p. Daniel Choinka nawiązując do kwestii podjętej przez radną w/s 

terminu zakończenia prac remontowych w MDRP zauważył, że w przypadku braku dotrzymania przez 

wykonawcę terminu  zostaną na niego nałożone karty umowne.  

Radna p. Jolanta Kwiatkowska nawiązała do tematu realizacji inwestycji na ul. Podstoczysko. 

Radna zapytała czy znany jest termin rozpoczęcia   pierwszych prac.  

Dyrektor Wydziału R.G p. Daniel Choinka nawiązując  do pytania radnej wyjaśnił, że na 

chwilę obecną wykonawca przejął już plac budowy celem rozpoczęcia pierwszych prac 

inwestycyjnych.  

Radna p. Jolanta Kwiatkowska nawiązała do sprawy budowy zatoki parkingowej na  

ul. Partyzantów. Radna poinformowała o otrzymanej odpowiedzi w/s. Radna zapytała kiedy nastąpi 

realizacja tej inwestycji.  

Dyrektor Wydziału R.G p. Daniel Choinka odpowiedział, że inwestycja budowy zatoki 

parkingowej na ul. Partyzantów miała już być realizowana ale inwestor Pan Krzysztof Kośnik 

wystąpił z pismem, w którym przedstawia swoją koncepcję budowy miejsc parkingowych przy  

ul. Partyzantów. Dyrektor Wydziału R.G p. Daniel Choinka poinformował, że w związku z 

powyższym w/w inwestycja została wstrzymana.  
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Przedsiębiorca  p. Krzysztof Kośnik nawiązując do powyższej kwestii zapoznał członków 

Komisji ze swoją koncepcją budowy zatoki parkingowej przy ul. Partyzantów. Przedsiębiorca   

p. Krzysztof Kośnik wyraził zdanie, że budowa sześciu miejsc parkingowych jest pomysłem 

pozbawionym sensu. Przedsiębiorca  p. Krzysztof Kośnik poinformował, że wobec powyższego 

wyszedł z pomysłem zaprojektowania wspólnego wjazdu dla PSS „Społem” i restauracji „Ratuszowa” 

z wydzieloną częścią swojego terenu na miejsca parkingowe, które będą wykonane pod katem. 

Przedsiębiorca  p. Krzysztof Kośnik zauważył, że tak zaprojektowane miejsca parkingowe pozwolą na 

budowę większej liczb miejsc parkingowych z zachowaniem przepisów sanitarnych.  

Radna p. Jolanta Kwiatkowska poinformowała, że chce sprostować pogłoski, że brała udział  

w uzgadnianiu w/w projektu z Panem Krzysztofem Kośnikiem. Radna poinformowała, że nie posiada 

kompetencji do uzgadniania tego typu kwestii. Radna zwróciła uwagę, że jako radna tego okręgu jest  

jedynie łącznikiem pomiędzy mieszkańcami a władzami miasta co również ma miejsce w tej sytuacji. 

Radna poinformowała, że od grudnia występuje do władz miasta o zorganizowanie spotkania  

z mieszkańcami celem uzgodnienia w/w kwestii.  

Przedsiębiorca  p. Krzysztof Kośnik wyraził zdanie, że do powyższej kwestii podszedłby  

w zupełnie inny sposób. Przedsiębiorca  p. Krzysztof Kośnik zwrócił uwagę, że biorąc pod uwagę 

liczbę mieszkańców liczba miejsc parkingowych powinna wynosić około 60 miejsc parkingowych. 

Przedsiębiorca  p. Krzysztof Kośnik zauważył, że wobec powyższego podjęte działania powinny pójść 

w kierunku rozważenia gdzie zlokalizować te miejsca przy ul. Partyzantów. Przedsiębiorca   

p. Krzysztof Kośnik wyraził zdanie, że wykonanie pięciu lub sześciu miejsc parkingowych stanowi 

jedynie chwilowe rozwiązanie i mija się z celem.  

Dyrektor Wydziału R.G p. Daniel Choinka odpowiedział, że miasto posiada koncepcję  

i projekt w związku z czym jest gotowe do realizacji inwestycji natomiast realizację inwestycji 

wstrzymuje inwestor do, którego należy teren.  

Z-ca Przewodniczącego Komisji p. Krzysztof Laska zapytał czy bez udziału ternu na, którym 

inwestorem jest Pan Krzysztof Kośnik realizacja inwestycji budowy zatoki parkingowej jest możliwa.  

Dyrektor Wydziału R.G p. Daniel Choinka odpowiedział, że realizacja w/w inwestycji bez 

udziału terenu Pana Krzysztofa Kośnika jest możliwa.  

Przedsiębiorca  p. Krzysztof Kośnik zwrócił uwagę, że parking z przeznaczeniem na użytek  

restauracji „Ratuszowa” był przewidziany naprzeciw restauracji gdzie na chwilę obecną korzystanie  

z niego jest  niemożliwe. Przedsiębiorca  p. Krzysztof Kośnik zwrócił uwagę, że w związku  

z powyższym w interesie miasta powinno być zapewnienie miejsc parkingowych.  

Z-ca Przewodniczącego Komisji p. Krzysztof Laska zwrócił uwagę, że każde miasto ma za 

mało nieść parkingowych. Z-ca Przewodniczącego Komisji p. Krzysztof Laska zauważył, że dla osób 

korzystających z restauracji „Ratuszowa” do użytku jest wyznaczony parking miejski.  

Radny p. Roman Świedziński nawiązał do kwestii budowy drogi dojazdowej do  

ul. Piłsudskiego. Radny zwrócił uwagę, że odbyły się w tej sprawie dwa przetargi. Radny zapytał ilu 

oferentów zgłosiło się do przetargów na budowę w/w drogi.  

Dyrektor Wydziału R.G p. Daniel Choinka odpowiedział, że odbyły się dwa przetargi  

w/s i było dwóch oferentów, którzy złożyli swoją ofertę.  

Z-ca Przewodniczącego Komisji p. Krzysztof Laska zapytał ile przetargów zostało 

ogłoszonych w tym roku i ile z nich zostało rozstrzygniętych.  

Dyrektor Wydziału R.G p. Daniel Choinka nawiązując do pytania wyjaśnił, że w roku 

bieżącym odbyły się trzy przetargi i trzy przetargi zostały rozstrzygnięte w tym na ul. Wiatraczną  

i Matejki.   

Z-ca Przewodniczącego Komisji p. Krzysztof Laska wyraził zdanie, że jak na miesiąc marzec  

i ilość dróg do budowy  to liczba ogłoszonych i rozstrzygniętych przetargów jest bardzo mała. Z-ca 

Przewodniczącego Komisji p. Krzysztof Laska zapytał co jest powodem tak małej liczy przetargów.  

Komisja zapoznała się z informacją o stanie realizacji inwestycji przyjętych do planu na 2018 r. 
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Podjęcie uchwał: 

a/ w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w 2018 r.; 

Radna p. Jolanta Kwiatkowska zwróciła uwagę, że na przykładzie lat ubiegłych kredyt był 

brany  w znacznie  późniejszym terminie. Radna zapytała jaki jest powód tego, że kredyt jest już 

zaciągany w tej chwili.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska wyjaśniła, że najczęściej kredyt jest zaciągany w drugiej 

połowie roku natomiast w chwili obecnej projekt uchwały w/s zostaje przedstawiony znacznie 

wcześniej ze względu na to, że cała procedura przygotowawcza umożliwiająca ogłoszenie przez 

miasto przetargu jest bardzo długa. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska wyjaśniła jak wygląda cała 

procedura przygotowująca miasto do zaciągnięcia kredytu długoterminowego.  

Radna p. Małgorzata Bartkiewicz nawiązała do kwestii środków zewnętrznych na budowę 

ścieżek rowerowych i budowę miejsc kultury. Radna zapytała czy miasto otrzymało już środki 

finansowe na realizację w/w inwestycji.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska nawiązując do pytania radnej wyjaśniła, że na realizację 

inwestycji dotyczącą budowy ścieżek rowerowych miasto otrzymało środki zadanie z zakresu 

sporządzenia dokumentacji w kwocie ponad stu tysięcy zł.  Natomiast w przypadku realizacji zadania 

kultura pod napięciem miasto otrzymało częściowe środki finansowe w postaci zaliczek i częściowej 

refundacji.  

Dyrektor Wydziału R.G p. Daniel Choinka wyjaśnił, że dofinasowanie na w/w inwestycję 

wpływa do miasta na bieżąco w częściach natomiast całe dofinansowanie miasto dostanie po 

zakończeniu inwestycji.  

Z-ca Przewodniczącego Komisji p. Krzysztof Laska podał pod głosowanie celem 

zaopiniowania projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w 2018 r.  

Komisja w głosowaniu 5 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głosem „wstrzymującym się” pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w przedmiotowym kształcie. 

b/ w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok; 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska uzasadniła potrzebę zmiany przedmiotowej uchwały. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska wyjaśniła, że zmiany w uchwale dotyczą włącznie wydatków  

w tym również wydatków majątkowych i wynika z tego, że w dużej mierze znane są już 

rozstrzygnięcia przetarów. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska zwróciła uwagę, że wobec 

powyższego wiadomo już ile zostanie zapłacone za dokumentacje poszczególnych ulic w związku  

z tym tam gdzie powstały oszczędności zostają one zdjęte celem realizacji kolejnych zadań. Skarbnik 

Miasta p. Anna Wilczyńska zwróciła uwagę, że w związku z powyższym zostały dołożone środki na 

realizację inwestycji na ul. Miszewskiego, Morcinka, Zachodnia i Piłsudskiego. Skarbnik Miasta  

p. Anna Wilczyńska wyjaśniła również, że w powyższej zmianie jest dodane jedno zadanie 

inwestycyjne pod nazwą budowa i modernizacja budynku na potrzeby socjalne. Skarbnik Miasta  

p. Anna Wilczyńska zwróciła uwagę, że w/w zadanie wiąże się z przeniesieniem wydatków bieżących 

MOPS na jego realizację informując jednocześnie, że chodzi o budynek przy ul. 3 Maja 57  

z przeznaczeniem na wniosek senior plus.  

Radna p. Jolanta Kwiatkowska nawiązała do kwestii ogłoszenia przetargu na  sporządzenie 

dokumentacji technicznej na ul. Olszynową. Radna zapytała czy przetarg w/s został już rozstrzygnięty.  

Z-ca Przewodniczącego Komisji p. Krzysztof Laska zapytał z czego wynika zwiększenie kwot 

na budowę dróg w tym na ul. Morcinka i Miszewskiego.  

Dyrektor Wydziału R.G p. Daniel Choinka wyjaśnił, że zwiększenie kwot wynika ze złego 

oszacowania kwot na realizacje poszczególnych inwestycji w związku z czym jest konieczne ich 

zwiększenie.  
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Z-ca Przewodniczącego Komisji p. Krzysztof Laska podał pod głosowanie celem 

zaopiniowania projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok  

Komisja w głosowaniu 2 głosami „za”, 1 głosem „przeciw”, 2 głosami „wstrzymującymi się” 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedmiotowym kształcie. 

c/ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 

2018- 2020.  

Z-ca Przewodniczącego Komisji p. Krzysztof Laska podał pod głosowanie celem 

zaopiniowania projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów 

Mazowiecka na lata 2018- 2020 

Komisja w głosowaniu 3 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosami „wstrzymującymi się” 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedmiotowym kształcie. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia niektórych dróg miasta Ostrów Mazowiecka do kategorii 

dróg gminnych i ustalania ich przebiegu.  

Z-ca Przewodniczącego Komisji p. Krzysztof Laska nawiązując do przedmiotowego projektu 

uchwały zwrócił uwagę, że z w/w projektu uchwały wynika, że projekt został podjęty bez wniosków 

mieszkańców w/s i bez nadania nazewnictwa. Z-ca Przewodniczącego Komisji p. Krzysztof Laska 

zapytał radnego p. Władysława Krzyżanowskiego czy sprawa, którą zgłaszał została w jakiś sposób 

rozpatrzona.  

Radny p. Władysław Krzyżanowski odpowiedział, że nie ponieważ nie dostał żadnej 

odpowiedzi w/s. Radny poinformował, że mowa jest o ulicy Korczaka, która położona jest w centrum 

miasta.  

Z-ca Przewodniczącego Komisji p. Krzysztof Laska zapytał czy jest wszczęta jakaś procedura 

w celu nabycia brakującej powierzchni pod drogę.  

Dyrektor Wydziału R.G p. Daniel Choinka odpowiedział, że rozwiązanie stanowić by mogło 

wejście z projektem RIT. 

Radny p. Władysław Krzyżanowski zapytał co przez trzy lata zostało zrobione w/s.  

Radna p. Jolanta Kwiatkowska zapytała o kwestię wykupu terenów. Radna zapytała czy jest 

podyktowane, że  ul. Korczaka nie można przekształcić natomiast w innym przypadku jest to możliwe.  

Radna zapytała czy Dyrektor p. Daniel Choinka potwierdza, że te tereny, które są uwzględnione  

w projekcie uchwały są to tereny wykupione.  

Radna p. Małgorzata Bartkiewicz zwróciła uwagę, że w przypadku ul. Korczaka miasto 

zapewne nie jest zainteresowane wykupem części terenu dlatego sytuacja wygląda tak a nie inaczej.  

Z-ca Przewodniczącego Komisji p. Krzysztof Laska zaproponował, aby rozważyć 

zorganizowanie wizji lokalnej ul. Korczaka.  

Z-ca Przewodniczącego Komisji p. Krzysztof Laska podał pod głosowanie celem 

zaopiniowania projekt uchwały w sprawie zaliczenia niektórych dróg miasta Ostrów Mazowiecka do 

kategorii dróg gminnych i ustalania ich przebiegu. 

Komisja w głosowaniu 1 głosem „za”, 0 głosów „przeciw”, 4 głosami „wstrzymującymi się” 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedmiotowym kształcie. 
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Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej portu lotniczego Ostrołęka  - 

Ostrów Mazowiecka.  

Z-ca Przewodniczącego Komisji p. Krzysztof Laska zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały w/s rozpatrzenia petycji dotyczącej portu lotniczego Ostrołęka  - Ostrów Mazowiecka. Z-ca 

Przewodniczącego Komisji p. Krzysztof Laska poddał pod głosowanie celem zaopiniowania projekt 

uchwały w/s rozpatrzenia petycji dotyczącej portu lotniczego Ostrołęka  - Ostrów Mazowiecka.  

Radny p. Władysław Krzyżanowski wyraził zdanie, że niezrozumiały jest przedostatni akapit 

w projekcie uchwały dotyczącej rozpatrzenia petycji w/s portu lotniczego Ostrołęka – Ostrów 

Mazowiecka. Radny wyraził opinię, że w/w akapit jest zbędny w przedmiotowym projekcie uchwały. 

Radny poddał pod rozwagę po co w uzasadnieniu do projektu uchwały ujmować, że przedsięwzięcie 

to nie zostało ujęte w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta.   Radny p. Władysław Krzyżanowski 

zgłosił wniosek o usunięcie fragmentu uzasadnienia w/w projekcie uchwały w następującym 

brzmieniu: „Ponadto należy podkreślić, że wykaz przedsięwzięć do Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 2018 -2027, uchwalony przez Radę Miasta Ostrów Mazowiecka, 

jest bardzo obszerny ale nie przewiduje budowy lotniska”.  

Komisja wnosi o usunięcie fragmentu uzasadnienia w/w projekcie uchwały w następującym 

brzmieniu: „Ponadto należy podkreślić, że wykaz przedsięwzięć do Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 2018 -2027, uchwalony przez Radę Miasta Ostrów Mazowiecka, 

jest bardzo obszerny ale nie przewiduje budowy lotniska”.  

Powyższy wniosek został przyjęty w głosowaniu jawnym: 6 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” 

0 głosów „wstrzymujących się” 

Z-ca Przewodniczącego Komisji p. Krzysztof Laska poddał pod głosowanie celem 

zaopiniowania projekt uchwały w/s rozpatrzenia petycji dotyczącej portu lotniczego Ostrołęka  - 

Ostrów Mazowiecka.  

Komisja w głosowaniu 4 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głosem „wstrzymującym się” pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały z następującą zmianą. 

Sprawozdanie z działalności Komisji stałych Rady Miasta za 2017 rok 

Komisja sprawozdanie z działalności Komisji stałych Rady Miasta za 2017 rok przyjęła. 

Podjęcie uchwały w sprawie podziału Miasta Ostrów Mazowiecka na okręgi wyborcze, 

ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 

wyborczym.  

Z-ca Przewodniczącego Komisji p. Krzysztof Laska wyraził opinię, że podział na okręgi 

wyborcze został dokonany w sposób pozytywny przywracający stan z 2014 roku z drobnymi 

korektami.    

Radna p. Jolanta Kwiatkowska zwróciła uwagę, że zmiany zawarte w projekcie uchwały 

obejmują zmiany dotyczące ulic w poszczególnych okręgach.  

Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia roku 2018 „Rokiem Jubileuszu 90 – lecia Miejskiej 

Biblioteki Publicznej im. Marii Dąbrowskiej w Ostrowi Mazowieckiej”. 

Komisja w głosowaniu  5 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedmiotowym kształcie. 
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Sprawy Różne.  

Radna p. Jolanta Kwiatkowska nawiązała do zapisu zawartego w punkcie 13 informacji  

z pracy Burmistrza Miasta Ostrów Mazowiecka dotyczącego nabycia nieruchomości na własność 

Miasta Ostrów Mazowiecka. Radna zapytała o jakiej nieruchomości jest mowa. Radna zwróciła 

uwagę, że gdyby Zarządzenia Burmistrza Miasta były umieszczane w całości w BIP radni mieliby 

możliwość sprawdzenia i nie pytaliby o tego rodzaju kwestie.  

Dyrektor Wydziału R.G p. Daniel Choinka nawiązując do pytania radnej wyjaśnił, że 

Zarządzenie, o które pyta radna dotyczy nabycia przez miast drogi pomiędzy ul. Ogrodową  

a ul. Kubusia Puchatka.  

Radna p. Małgorzata Bartkiewicz nawiązując do informacji docierających z mediów zapytała 

czy budowa obwodnicy będzie przebiegała z Podborza do Małkini.  

Z-ca Przewodniczącego Komisji p. Krzysztof Laska nawiązując do tematu zauważył, że 

czynione są starania aby w/w inwestycję wpisać do planu zagospodarowania przestrzennego 

województwa mazowieckiego.  

Dyrektor Wydziału R.G p. Daniel Choinka nawiązując do tematu poinformował, że wniosek  

o ujęcie w/w inwestycji w planie zagospodarowania przestrzennego województwa mazowieckiego 

został złożony.  

Z-ca Przewodniczącego Komisji p. Krzysztof Laska poinformował członków Komisji  

o dwóch pismach, które wpłynęły do Komisji. Z-ca Przewodniczącego Komisji p. Krzysztof Laska 

poinformował, że jednym z pism jest pismo, które wpłynęło od  p. Mirosławy Ziemczyk i p. Danuty 

Kulesza dotyczące wywłaszczenia nieruchomości położonej przy ul. Jagiellońska róg Okrzei. Z-ca 

Przewodniczącego Komisji p. Krzysztof Laska poinformował również o tym, że Przewodniczący 

Rady Miasta wystosował do Pani Mirosławy Ziemczyk i Pani Danuty Kulesza odpowiedź  

w powyższej sprawie wobec czego w odwrocie wpłynął protest na otrzymane pismo. Z-ca 

Przewodniczącego Komisji p. Krzysztof Laska odczytał w/w pismo w celu zapoznania radnych z jego 

treścią (xero pisma w załączeniu do protokołu ). Komisja zapoznała się z w/w pismem i przyjęła je do 

wiadomości. Z-ca Przewodniczącego Komisji p. Krzysztof Laska poinformował, że kolejnym pismem 

jakie wpłynęło do Komisji jest pismo w/s poszerzenia ul. Wołodyjowskiego. Komisja zapoznała się  

z w/w pismem i przyjęła je do wiadomości.   

Więcej głosów nie było. 

Na tym posiedzenie zakończono 

 

Z-ca Przewodniczącego Komisji 

  Krzysztof  Laska 

 

 

Sporządziła: Brzostek Sylwia – insp.ds. obsługi Rady 

 

 

 

 


